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ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA 

 

PRECS: 

1. Preguem que s’arregli el semàfor de l’estació de la banda de mar, atès que el ninot vermell 
no funciona.  

 

PREGUNTES:  

1. Ens agradaria saber com s’ha pogut publicar uns renders del projecte del mercat que no 
està aprovat a una revista privada abans que al mateix consistori.   
 

2. Ens podria explicar el govern en quin punt es troba l’estació transformadora del CAP?  
 

3. S’ha manifestat que es va haver d’allargar el termini dels pressupostos participatius perquè 
el nombre de votants era bastant baix. Ens podria explicar el regidor quines accions de 
difusió s’han fet?  
 

4. Ens agradaria saber a què s’ha destinat finalment la subvenció de resiliència i a què es 
destinarà la subvenció de resiliència 2.0 donades per la Diputació de Barcelona.  
 

5. En quin estat es troba l’asfalt de la rotonda del Calisay? 
 

6. Ens podria explicar el govern quina idea hi ha prevista pels baixos de l’Escola Els Colors? 
 

7. Ens podria explicar el govern quines mesures te previstes per fer front a l’estat 
preemergència per la sequera? Diversos veïns ens han fet arribar que han vist en algunes 
ocasions que es continua regant i/o netejant el amb aigua potable.  
 

8. Ens podria explicar el regidor quina acció ha deixat de fer per poder contractar la 
comunicació externa de l’ajuntament per un valor aproximadament de 16.000€?  
 

9. Ens podria explicar el regidor com s’ha evolucionat amb relació a les Clarisses?   
 

10. Diumenge al dominical es va manifestar que es volia obrir els consells a la població. Com te 
previst el regidor de participació abordar aquest tema?  
 

11. Li preguntem al regidor d’Urbanisme quins avenços s’han fet amb el Mur de l’Olivar.  
 

12. Després de la reunió amb les fundacions per fer els pisos d’habitatge social, el govern va 
manifestar que la seva voluntat és que alguns habitatges vagin destinats a la gent gran. Ens 
podrien explicar quines actuacions tenen previstes realitzar al barri per poder donar accés a 
aquesta gent?   
 

13. Ens podria explicar el regidor quin cost ha tingut les activitats de la gent gran? Les 
residències han pogut participar en totes les activitats? 
 


